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Abstract (en)
[origin: WO9319491A1] Known thin layer solar modules having transparent electrode materials are extremely sensitive to weather influences and
require a costly sealing in order to prevent an inadmissibly high increase of the additional resistance of the module. A thin layer solar module is
therefore disclosed using aluminium doped zinc oxide as electrode material that can be easily sealed against weather influences by a simple layer of
lacquer that covers its back side.

Abstract (fr)
Les modules solaires à couche mince connus comportant des matériaux d'électrodes transparents sont extrêmement sensibles aux effets
climatiques et nécessitent une vitrification coûteuse, afin d'éviter une forte augmentation inadmissible de la résistance en série des modules.
L'invention propose de ce fait un module solaire à couche mince qui utilise de l'oxyde de zinc dopé d'aluminium comme matériau d'électrodes et
permet d'effectuer une vitrification simple et résistante aux effets climatiques avec une simple couche de vernis en revêtement envers.
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